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PROTOKÓŁ Nr XXX/2013 

z przebiegu obrad XXX sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 25 października 2013r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.12
00

 i zakończyła się o godz.14
00 

Na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych. 

Nieobecny – S.Andrzejewski 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

A.Terlecki – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXX sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVI, XXVII i XXVIII sesji. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

Zakładowi Usług Komunalnych w Lubiszynie w roku budżetowym 2014. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014”. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Lubiszyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

10. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 

A.Terlecki – Wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego komisji rady gminy. 

T.Karwasz – Wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na realizację zadań związanych z 

bieżącym utrzymaniem dróg. 

A.Terlecki – poddał pod głosowanie wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) w pkt.8 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu na realizację zadań związanych z bieżącym utrzymaniem dróg,  

który Rada Gminy przyjęła jednogłośnie. 

2) w pkt 9 projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rady Gminy 

Lubiszyn, 
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który Rada Gminy przyjęła większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się). 

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad po zamianach, który został przyjęty 

jednogłośnie w niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVI, XXVII i XXVIII sesji. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

Zakładowi Usług Komunalnych w Lubiszynie w roku budżetowym 2014. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014”. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Lubiszyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 

realizację zadań związanych z bieżącym utrzymaniem dróg. 

9. Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rady Gminy 

Lubiszyn. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

12. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

13. Interpelacje i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad sesji. 

A.Terlecki – Przed przystąpieniem do procedowania uchwał proszę o zabranie głosu Pana 

Pawła Tokarczuka – Naczelnika Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego. 

P.Tokarczuk – Pan Starosta chciał być obecny na sesji, ale ze względu na obowiązki 

służbowe nie mógł tego uczynić. Chciałbym w imieniu Pana Starosty oraz własnym 

podziękować Państwu za dobrą współpracę i przekazać na ręce pana Przewodniczącego list z 

podziękowaniami. 

A.Terlecki – odczytał list Starosty Gorzowskiego. 

Podziękował w imieniu Rady Gminy oraz Urzędu Gminy za dobrą współpracę oraz poprosił o 

przekazanie Panu Staroście, że jesteśmy zainteresowani dalszą współpracą. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy przyjęła n/w protokoły z obrad sesji: 

1) XXVI – jednogłośnie, 

2) XXVII – jednogłośnie, 

3) XXVIII – większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”). 
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Do punktu 4 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej Zakładowi Usług Komunalnych w Lubiszynie w roku budżetowym 2014. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/198/2013. 

 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014”. 

J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały z uwagą, polegającą na wprowadzeniu zmiany w §9 pkt 5 „od 

01.01.2014r. do 31.12.2014r.”. 

T.Karwasz – Również na komisjach ustaliliśmy, iż ulegnie zmianie kwota, która jest 

zapisana w projekcie w § 13 na realizację zadań. 

Kwota ta nie ulegnie zmniejszeniu tylko zostanie przesunięta. Polega to na tym, że 

bezpośrednio na wsparcie organizacji będzie 118.000zł., co nie oznacza, że kluby sportowe 

dostaną mniej pieniędzy. Wręcz będzie odwrotnie. Wynika to z tego, że nie mamy już IV ligi 

w Lubnie. Spotkałem się z tym klubem, omówiliśmy sobie jak to wszystko wygląda. Dotacja 

będzie adekwatna do aktualnej grupy, jaką oni reprezentują. Natomiast pozostałe 19.000zł. 

przechodzi na imprezy sportowe organizowane przez gminę. Raz w roku robimy Wojewódzki 

Konkurs Tenisa Stołowego i musimy się zastanawiać skąd wziąć pieniądze. Będzie Turniej 

Piłki Nożnej dla Młodzików. Te środki wykorzystamy też na organizowanie biegów 

ulicznych i innych imprez. Zapraszamy również grupy niemieckie na różne spotkania 

sportowe i też musimy jakimiś środkami dysponować. Te środki przechodzą tylko do innego 

paragrafu, co nie oznacza, że gdyby jakiś klub podjął się zorganizowania jakiegoś turnieju, to 

te pieniądze mogą być przekazane na to zadanie. Cel wydatkowania tych środków zostanie 

zachowany. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/199/2013. 

 

Do punktu 6 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na terenie Gminy Lubiszyn. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

T.Karwasz – Zrobiliśmy porównanie naszych stawek podatku od środków transportowych i 

w gminach ościennych, ponieważ zaczęły docierać sygnały, że uciekają od nas 

przedsiębiorcy, bo jest duża różnica w podatkach. Po porównaniu okazało się, że sąsiednie 

gminy w większości mają o dużo niższe stawki tego podatku. Doszliśmy do wniosku, że 

obniżenie tego podatku nie powinno wywołać żadnego negatywnego skutku dla budżetu. 

Dlatego, że te podmioty, które teraz funkcjonują poza naszą gminą zaczęłyby funkcjonować 

w naszej gminie. W niektórych przedziałach nie da się obniżyć tego za jednym razem, bo 
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obniżka byłaby zbyt drastyczna. Ci ludzie nie płacą tylko podatku od środków 

transportowych, ale również inne podatki, które częściowo stanowią dochód gminy. 

Zatrudniają również ludzi. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/200/2013. 

 

Do punktu 7 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

T.Karwasz – Wprowadzamy środki na utrzymanie nieruchomości komunalnych, ponieważ 

mamy rodzinę, która mieszka w m.Zacisze i tam jest 2 dzieci, w tym jedno niepełnosprawne. 

Mamy obowiązek dowożenia tych dzieci do szkoły w Stawie i do Gorzowa. Wiąże się to z 

utrzymaniem drogi w odpowiednim stanie, aby autobus mógł tam dojechać. Postanowiliśmy 

przyznać im lokal w Stawie. Zgodzili się na zasadzie wyremontowania tego lokalu we 

własnym zakresie. Byłem w tym lokalu i w mojej ocenie wymaga on dosyć dużych nakładów. 

Wzięli kredyt w wysokości 30.000zł. na ten remont. Obawiam się natomiast, że ten kredyt 

mógłby ich zniszczyć finansowo. Mogliby nawet nie skończyć tego remontu angażując 

jednak środki w nie swój obiekt. Z uwagi na to, że nie będziemy musieli ponosić kosztów na 

dowóz dzieci do szkół, decyzja jest taka, żeby wesprzeć tą rodzinę. Bierzemy również pod 

uwagę ich zaangażowanie, wzięli kredyt, kupili materiały, sami ten remont robią. Uważam, że 

powinniśmy im pomóc i dlatego wnioskuję o przesunięcie tych 25 tys. zł. Są to środki na 

zakup materiałów. 

A.Terlecki – Jeżeli zmienią miejsce zamieszkania, to nie będzie potrzeby wysyłania autobusu 

do zacisza? 

T.Karwasz – Ci państwo nie są roszczeniowi. To są młodzi ludzie. Oni sami dowozili te 

dzieci. Mieszkał tam jeszcze jeden pan, którego przenieśliśmy do mieszkania socjalnego w 

Ściechówku, ponieważ otrzymał wyrok o eksmisji. 

M.Skrzypczak – Ta zmiana dot. 25.000zł. jest celowa. Znam osobiście tą rodzinę. Są to 

bardzo pracowici ludzie. Nigdy nie wyciągali ręki o pomoc socjalną. Zawsze starali się radzić 

sobie sami. Myślę, że warto im pomóc. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/201/2013. 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu na realizację zadań związanych z bieżącym utrzymaniem dróg. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/202/2013. 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rady Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXX/203/2013. 
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Do punktu 10 porządku obrad: 

T.Karwasz – 8 września brałem udział w Dniach Otwartych w naszej zaprzyjaźnionej gminie 

w Niemczech. 

10 września mieliśmy kontrolę z Urzędu marszałkowskiego w sprawie realizacji Sali w 

Baczynie. Wynik kontroli był pozytywny, wobec czego pieniądze wpłynęły na nasze konto. 

16 września byłem na spotkaniu w Urzędzie Skarbowym, gdzie przedstawiono nam bieżące 

problemy gminy. 

19 września spotkałem się ze Spółką Elektrownie Wiatrowe, która ma stawiać u nas wiatraki. 

Spotkanie dotyczyło umorzenia opłat za wycinkę drzew. Takiej decyzji o umorzeniu nie 

podejmę. Jedynie mogę podjąć decyzję o rozłożeniu tej należności na raty. 

Tego samego dnia byłem na zebraniu wiejskim w Baczynie, gdzie wybrano nowego sołtysa, 

ponieważ Pan J.Obara zrezygnował z tej funkcji. Sołtysem został pan Józef Witkowski. 

20 września brałem udział w Walnym Zgromadzeniu ProEuropaViadrina. 

21 września odbyło się Zebranie Wiejskie w Tarnowie w sprawie przyłączy kanalizacyjnych. 

Są one już realizowane. 

24 września odbyło się spotkanie z MZK. Omawialiśmy problemy komunikacyjne w naszej 

gminie. Próbujemy ograniczyć koszty rozszerzając usługi. 

Byłem również na spotkaniu w Baczynie dotyczącym wsparcia działań społecznych. 

Następnie w Centrum Społeczno-Kulturalnym w Baczynie dobyło się spotkanie pn. „Wóz z 

książkami”. 

Miłe jest to, że w tych salach, które oddaliśmy po remoncie zaczyna się coś dziać. Ludzie 

rozpoczynają różnego rodzaju działania, podejmują różne inicjatywy. 

25 września uczestniczyłem w rozprawie sądowej, która dotyczy kwestii spornych 

wykonanego remontu urzędu gminy. 

26-28 września – Spotkanie Samorządowe z wyjazdem do Warszawy, gdzie odbyła się 

również sesja. 

Natomiast 26 września miało miejsce podsumowanie konkursu „Nasza najpiękniejsza wieś 

lubuska”, który wygrało Lubno. 

31 września odbyła się kolejna rozprawa sądowa. 

Następnie byłem w Bogdańcu na spotkaniu dotyczącym naszych gmin wiejskich zrzeszonych 

w ZCG. 

2 października spotkałem się z sołtysem w Chłopinach, gdzie snuliśmy plany i marzenia na 

następne lata. 

3 października odbył się Zarząd ZCG MG-6. 

7 października mieliśmy Dzień Seniora w Lubiszynie. Gościliśmy ok. 100 seniorów, w tym 

byli również goście z Niemiec. 

8 października odbyłem spotkanie z MZK. 

10 października spotkanie z ENEĄ, gdzie podejmowali zabiegi o anulowanie opłat. 

11-12 października spotkanie z naszymi partnerami z Niemiec. 

14 października odbył się Zarząd ZCG MG-6, następnie brałem udział w Gminnym Dniu 

Nauczyciela, gdzie rozmawialiśmy o problemach oświaty i również o sprawach przyjemnych. 

15 października – Spotkanie z Ośrodkiem Wsparcia Społecznego w Baczynie. 

16 października byłem na rozprawie sądowej. 
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16-18 października – Konwent Wójtów i Burmistrzów. Wysłaliśmy deklarację do ministra 

Gospodarki, że będziemy jeszcze ubiegali się o środki z rozdania, które było w tej chwili. 

Zadeklarowaliśmy, że bylibyśmy skłonni zagospodarować jeszcze kwotę 2,7mln.zł. Jeżeli 

środki zostaną nam przyznane, przymierzamy się do modernizacji oczyszczalni ścieków w 

Lubiszynie. Jeśli teraz nie dostaniemy to na pewno do tego tematu będziemy się przymierzali 

w kolejnym rozdaniu. Będą tez pieniądze przyznawane na wykonanie dokumentacji na 

modernizację oczyszczalni ścieków. Przedstawię Państwu strategię dotyczącą aglomeracji. 

Chciałbym abyśmy byli gotowi pod względem dokumentacji jak już przyjdzie czas realizacji 

zadań. Czasami jest za krótki czas na przygotowanie dokumentacji od ogłoszenia naboru. 

Dlatego też musimy być gotowi. 

21 października odbyły się komisje rady. 

Następnie spotkałem się s Klubem Sportowym z Lubna. W Lubnie stoi już pierwsza z szatni, 

kolejna będzie robiona w Baczynie. 

23 października odbyło się robocze spotkanie z naszymi policjantami gdzie omawialiśmy 

sprawy bezpieczeństwa w naszej gminie. 

Spotkałem się z radą sołecka i mieszkańcami Ściechowa na temat planów na przyszłość. 

Spotkałem się z Komendantami OSP w kwestiach technicznych. 

24 października - Spotkanie z Panią z Zacisza w sprawie udzielania pomocy. 

Spotkanie z Komendantem powiatowej Straży pożarnej. Mamy zapewnienie, że pozyskamy 2 

pojazdy 9 średni i beczkowóz). Po wizycie w Stawie doszedłem do wniosku, że dokumentacja 

będzie zmieniona. Ta dokumentacja pozwalała na wybudowanie samego garażu. Jak oglądam 

inne obiekty to mamy XXI wiek i trzeba iść z postępem. Będzie propozycja rozbudowy o 

szatnię i zaplecze sanitarne. Wszedł tez ten wniosek na nowy pojazd, który był składany w 

poprzedniej kadencji. Udało się go przywrócić. Nie wiem jeszcze, z jakiego funduszu to 

pójdzie. Dofinansowanie będzie 50% lub 85%. 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 

A.Terlecki – 19 września brałem udział w zebraniu wiejskim w Baczynie, gdzie jak już 

wspomniał Pan Wójt, przeprowadzono wybór sołtysa. 

26-29 września odbyła się sesja wyjazdowa do Warszawy. 

7 października – Uroczyste obchody Dnia Seniora w Lubiszynie, gdzie gościliśmy również 

delegację z Niemiec. 

11-12 października - Spotkanie z przedstawicielami partnerskiej Gminy Briesen/Mark  

13 października odbyła się Konferencja w Centrum Społeczno-Kulturalnym w Baczynie 

gdzie podsumowaliśmy współpracę polsko-niemiecką. 

14 października brałem udział w gminnych uroczystościach związanych z Dniem Edukacji 

Narodowej w Zespole Szkół w Baczynie. 

16 października spotkałem się z Panem Wójtem i omawialiśmy bieżące sprawy gminy. 

21 października uczestniczyłem w pracach Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska i Komisji Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych. 

 

Do punktu 12 porządku obrad: 

T.Karwasz przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych. 

A.Terlecki przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych. 
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Do punktu 13 porządku obrad: 

A.Terlecki – Zanim przejdziemy do bieżących spraw, chciałbym wrócić do kwestii 

poprzednio poruszonych. 

Pani M.Skrzypczak zgłaszała problem rozbiórki budynku przy starej gorzelni w Stawie. 

Urząd miał przygotować pismo w tej sprawie. Czy to zostało zrobione? 

K.Łukaszczuk – Powiatowy Inspektor Nadzoru budowlanego był powiadomiony i to było 

już wyjaśniane. 

A.Terlecki – Pani Sołtys z Lubna zgłaszała sprawę chodnika przy ul.Akacjowej. Tu też miało 

być wystąpienie do Starostwa. 

K.Łukaszczuk – To będzie realizowane w ramach wspólnej inwestycji. 

A.Terlecki – Pan J.Legeziński zgłosił sprawę szczepionki na brodawczaka. Mieliśmy 

rozpoznać tą kwestię, jakie są koszty. 

M.Miszkiewicz – W tym roku byłby to koszt ok. 50.000zł. a szczepienia trzeba kontynuować 

przez 3 lata. 

A.Terlecki –Koszty są spore, więc należałoby się zastanowić nad tym przy pracach nad 

budżetem, czy nas na to stać. 

Pan Miszkiewicz zgłaszał kwestie odtworzenia infrastruktury po wykonaniu kanalizacji w 

Tarnowie. 

T.Karwasz – Robimy to na bieżąco. Przy odbiorze był przedstawiciel sołectwa i 

przedstawiciel gminy i nie było zastrzeżeń. Wszyscy protokół podpisali. 

A.Terlecki – Pani Sołtys ze Ściechowa zgłaszała kwestie chodnika od szkoły do Sali. Czy w 

tej kwestii coś zostało zrobione? 

U.Głos – Na ta chwilę nie. 

K.Łukaszczuk - Prowadzimy rozmowy. 

A.Terlecki – Zgłaszała Pani również kwestie rozbiórki budynku w Kretkowie. 

T.Karwasz - To nie tylko chodzi o Kretkowo, ale i Pani Sołtys ze Ściechówka zgłaszała 

podobną sprawę. Myśmy to objeżdżali. Generalnie występowaliśmy do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego. Są to budynki prywatne i my nie możemy ich rozebrać. 

K.Łukaszczuk – Poproszę Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego żeby zobaczył te 

budynki. 

G.Skorupska – Pan Wójt miał się skontaktować z Dyrektorem Agencji Nieruchomości 

Rolnych w sprawie ziemi. 

T.Karwasz – Rozmawiałem z Panem S.Miszczakiem – Kierownikiem Gospodarstwa 

Nadzoru i Administrowania Zasobem ANR w Baczynie. Nastąpiło pewne zbliżenie 

stanowisk. Wyjaśniła się m.in. sprawa Ściechowa, gdzie nie mogliśmy zrealizować tego celu, 

na który był ten teren przejęty, na to mieszkalnictwo komunalne. Nie stać nas na to, więc 

wystąpiliśmy do ANR, że chcemy to oddać. Powiedzieli żebyśmy to przeznaczyli na cele 

rekreacyjno-sportowe bez żadnych konsekwencji dla nas. Spotykamy się i rozmawiamy o 

różnych terenach, m.in. Mystkach, Gajewie, Ściechowie. 

A.Terlecki – Rozumiem, że ustalenia trwają? 

T.Karwasz – Tak. 

G.Skorupska – prosiłabym, aby ktoś z Urzędu Gminy kontrolował, gdzie są wykonywane 

pochówki, bo w Lubnie ostatnio dokonano pochówku w miejscu gdzie miała być droga. 



8 
 

A.Terlecki – Była informacja, że już mamy program komputerowy, że panujemy nad tym i że 

nie będzie takich nieporozumień. Panie Kierowniku, proszę to wyjaśnić. 

A.Laskowiec – Pan Wójt wspomniał, że są pisane projekty na place zabaw dla miejscowości, 

gdzie nie ma jeszcze takich placów. Czy Ściechówek będzie tam ujęty? 

T.Karwasz – Mamy więcej potrzeb na place zabaw niż możliwości aplikacji, to w tym roku 

nie. Natomiast w przyszłym roku tak. Możemy złożyć 2 wnioski. 

A.Terlecki – Co jest planowane? 

M.Miszkiewicz – Lubiszyn i Kozin. 

A.Laskowiec – W Ściechówku mamy przygotowany teren pod plac już od roku, to jest tylko 

kwestia zakupu wyposażenia. 

A.Terlecki – Jakie środki planujemy na te place zabaw? 

T.Karwasz – do 25.000zł. na jeden. 

A.Terlecki – Może w ramach tych 50.000zł. zróbmy 3 place. 

A.Laskowiec przekazała Wójtowi pismo mieszkańców Jastrzębca w sprawie założenia 

filtrów w studni. 

T.Karwasz – Ten budynek jest własnością prywatną i chyba nie możemy tam inwestować. 

To jest kwestia kilku rodzin, które tworzą wspólnotę mieszkaniową i są zobowiązane 

odkładać środki na fundusz remontowy. Naszym obowiązkiem jest zabezpieczenie tym 

mieszkańcom dostępu do wody. Budowa wodociągu jest tam raczej nie możliwa z uwagi na 

zbyt duże odległości. Szkoda, że w tym wniosku nie ma kwoty. Gdybyśmy znali koszty, 

łatwiej byłoby znaleźć rozwiązanie. 

A.Laskowiec – Może ktoś by tam pojechał i się zorientował, co tam potrzeba, a co można 

zrobić. 

T.Karwasz – Czy robili badania tej wody? Czy mają wyniki? Nie wiadomo, co tam trzeba 

zrobić. 

A.Terlecki – Może zaangażować w to p.Kierownika ZUK, bo obowiązek dostarczenia wody 

jest po naszej stronie. 

T.Karwasz – My możemy wyłożyć pieniądze w formie dotacji, ale muszę wiedzieć ile chcą i 

na co chcą. 

A.Terlecki – Też myślę, że bezkrytycznie do tego nie podejdziemy i będziemy sprawdzali, 

czy faktycznie tyle to kosztuje. 

T.Karwasz – Powinni wykazać trochę inicjatywy i określić, chociaż co chcą. 

A.Terlecki – Proszę przekazać mieszkańcom, że jesteśmy otwarci, ale chcemy znać więcej 

szczegółów. 

J.Legeziński – Chciałbym podziękować za wykonanie siłowni w Stawie. 

A.Terlecki – W imieniu własnym i Rady Gminy serdecznie gratuluję Pani Sołtys z Lubna za 

wyróżnienie, które otrzymało Lubno. Proszę przekazać mieszkańcom podziękowania za 

zaangażowanie. Jesteśmy pod dużym wrażeniem tego wyróżnienia. 

J.Ludniewski –  W imieniu Rady Powiatu serdecznie gratuluję Pani Sołtys i mieszkańcom 

Lubna. 

W.Zwieruho – Wczoraj po raz kolejny próbowaliśmy zorganizować miejscowość Lubiszyn. 

Było dość sporo kobiet. Powstało, jeszcze nieformalnie, Stowarzyszenie kobiet Lubiszyna. Na 

tym spotkaniu padło wiele pytań. Jakiś czas temu woda w Lubiszynie została skażona colą. 

Były bardzo nieczytelne komunikaty wywieszane na tablicach z różnymi ogłoszeniami. 
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Dobrze gdyby powstała jedna tablica dla mieszkańców z ogłoszeniami o zagrożeniach. To jest 

bardzo ważne. Podobno już nie ma coli, ale nie ma komunikatów odwołujących. 

Wracając do prośby mieszkańców Jastrzębca. Panie Wójcie niech ktoś pojedzie tam i oceni, 

co tam trzeba zrobić. Może ci ludzie się na tym nie znają. 

R.Jaworski – Informacje są na stronie internetowej gminy. W środę było cykliczne badanie 

wody. W piątek otrzymałem telefoniczną informację z sanepidu o stwierdzonym 

podwyższonym jednym parametrze tj. bakterii coli. Aby podać mieszkańcom niezwłocznie 

informację muszę otrzymać decyzję. W poniedziałek drogą faksową mieliśmy otrzymać 

decyzję. Żeby na to nie czekać przygotowaliśmy wcześniej zawiadomienia, ale one też muszą 

być skonsultowane z sanepidem. W poniedziałek to zrobiliśmy i zostały rozwieszone na 

tablicach ogłoszeń. Decyzję otrzymaliśmy dopiero w środę z zaleceniami, co mamy robić. 

Chlorowanie już podjęliśmy w piątek po tym pierwszym telefonie. 

T.Karwasz – Z badania wynikało, że dopuszczalne parametry nie były przekroczone a 

jedynie podwyższone i nie było konieczności podejmowania działań interwencyjnych. 

R.Jaworski – Ustawa mówi o informowaniu w sposób ogólnie przyjęty i tak też się stało. 

Podanie komunikatu może nastąpić dopiero po otrzymaniu decyzji i skonsultowaniu jego 

treści. 

T.Karwasz – Dajemy informacje na stronie internetowej, na tablice ogłoszeń i 

powiadamiamy sołtysów. Co możemy jeszcze zrobić? 

R.Jaworski – Nie mamy ustalonego źródła skażenia. Wiemy tylko, że doszło do tego gdzieś 

na sieci, bo z ujęcia woda wyszła czysta. Okazało się, że po 3-4 dniach chlorowania bakterii 

już nie ma. Do 31 października mamy zalecenie chlorowania wody. Po 31 października 

najprawdopodobniej otrzymamy decyzję, że woda jest czysta. Na dziś woda jest czysta, ale 

nie mamy decyzji z sanepidu. 

A.Terlecki – Proszę o rozpoznanie sprawy w Jastrzębcu. 

 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z protokołem kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną, dotyczącej remontu sal w Lubiszynie. 

A.Terlecki – Zaplanowaliśmy z Panem Wójtem kolejną sesją na 22 listopada na godz. 14.00. 

Związek nauczycielstwa Polskiego zwrócił się do Rady gminy i do Wójta Gminy, aby w 

przyszłorocznym budżecie zaplanować podwyżki dla nauczycieli i dla pracowników 

niepedagogicznych. 

S.Kałużny – Zgłaszałem sprawę oznakowania skrzyżowania Dolsk-Myślibórz na drodze 

powiatowej w Mystkach oraz sprawdzenie i oznakowanie granic gminy w kierunku Dębna i 

Myśliborza. Chodzi głównie o naprawę dróg. 

T.Karwasz – Drogi są powiatowe i to jest powiat gorzowski i powiat myśliborski. Tu trzeba 

ustalić granice powiatów. Występowaliśmy z pismami odnośnie oznakowania, ale 

bezskutecznie. 

M.Mołodciak – Przekażemy te problemy. 

J.Ludniewski – Przekaże to Panu Naczelnikowi, który skontaktuje się z Panem Sołtysem, 

aby to wyjaśnić. 
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Do punktu 15 porządku obrad: 

A.Terlecki – dokonał zamknięcia obrad XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


